
Informaatioverkostojen kilta Athene ry, Y-tunnus: 1971299-9

Hallituksen kokous 18/2024

Aika: 9.5.2024, klo 10.15

Paikka: A106, Tietotekniikan talo, Konemiehentie 2

Paikalla:

Hallitus
Markus Laine (puheenjohtaja)

Kerttu Peura (sihteeri)

Aino Pelander (poistui kohdassa 16.1.)

Alli Kolho

Erik Oksanen

Kalle Keinonen

Matvei Telov

Niklas Koskela (poistui kohdassa 6. ja palasi kohdassa 7.)

Sara Sofia Koivisto

Valentin Jutila

Vilppu Viinikainen

Muut läsnäolijat
LydiaMårtenson

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 10.16.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainenmäärä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Sara Sofia jaMatvei.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Lisättiin kohta “12.4. Teekkarikokous 1/24”, siirrettiin seuraavia kohtia vastaavasti ja

hyväksyttiin esityslista muutoksin kokouksen työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat
Niklas ilmoitti, että evääksi on supersämpylää, kurkkua, Olkkarin jääkaapista löytyneitä

jämiä sekä hävikkipullaa, joka ei toivottavasti ole homeessa.

Alli ilmoitti, että meillä on tänään kokouksessa vierailija!

6. Kuulumiskierros
Käytiin läpi kuulumiset seuraavasti:



Kalle:Wapun jälkeen oli vähän flunssassa, mutta nyt tervehtynyt ihan ok. Viimeisiä

kouluhommia puuhailee. Joutui miettimään todella pitkäänmitä teki viikonloppuna,

kunnes Kerttumuistutti, että olimmeAllin mökillä. Kalastaminen oli hauskaa.

Aino:Oli viikonlopun toisella mökillä, jossa oli sielläkin kivaa. Kulttuuriarvioissa

Putoamisen anatomia -elokuva: koskettava pitkälti hyvän näyttelemisen ansiosta, mutta

turhaan liian pitkäksi venytetty. Osti liput myösOppenheimeriin, joka näytetään 75mm:n

filmiltä.

Erik: Teki viikonlopun litkua [liiketoiminnan tutkimusprojekti]. Eilen oli projektin esittely

firmalle, ja saivat kehuja, mikä oli siistiä. Muuten lähinnä viimeisiä kouluhommia pöydällä.

Niklas:Viikko täyttyy aika pitkälti litku- ja ohjelmointistudio 2 -arvioinneista. Parin viikon

päästä ensimmäiset SM-finaalit, joten nyt on paljon treenejä.

Matvei: Eilen oli pitkä päivä, mutta paljon kaikkea kivaa: teekkarikokousta (jonka

mouhousmäärä kyllä järkytti hieman), bänditreenejä ja loppuillasta vielä fudisfanitusta.

Markus:Oli hienomökkichillailuviikonloppu. Tämä viikko on tavallaan ollut lomaviikko,

mutta kaikennäköistä kiltahommaa kyllä. Ensi viikolla suunta kesätöihin osaksi

oravanpyörää [mihinMatvei kommentoi: “Muista että oravalle pyöräkin näyttää tikkailta.”]

Kerttu:Vähän joutui tekemään kouluhommiamökillä, mutta oli ihana konsepti niinkin.

Lähipäivinä on huutistellut, kun kävi ilmi että oma isä säätää asuntokuvioitaan aika lailla

saman verran kuin itsekin, ja selvittelevät nyt, tuleeko tämä evakkoon Teekkarikylän

kämppään.

Sara Sofia:Menee ihan hyvin. Valta vaihtui, ja nyt omistaa kivan F-korun. Teki virheen ja

meni toissapäivänä “käymään” KIK x SIK x AS -sitsien jatkoille, ja ilta vähän venähti.

Indesign ja phuksiopastaitto aiheuttaa päänvaivaa.

Lydia:Oli viikonloppuna suunnistuskisoissa kuten lähes joka viikonloppu tässä kohtaa

vuotta. Aika rento viikko ollut ja kaikkea pientä kivaa.

Alli:On ollut oravanpyörässä nyt jo kaksi päivää. Perjantaina on edessä ensimmäinen

oikea työtehtävä. Pitkiä päiviä, kun duunin jälkeen vielä muita hommia. Koira kävi

maanantaina fyssarilla, joka vaikutti niin kivalta, että totesi, että pitäisi varmaan itsekin

käydä.

Vilppu: Sunnuntai oli todella rentouttava ja teki todella hyvää - inspiroitui siellä lähtemään

myös suunnistamaanmaanantain yhteislähtöön. 1,5kk aikaa Jukolan viestiin, joten

treenaaminen on pohdinnassa. Osti maanantaina kahvinkeittimen, mikämullisti elämän.

Valentin: [ei kuulumisia]

Niklas poistui hakemaan veistä eväiden pilkkomiseen ajassa 10.33.

7. Hyväksyttävät laskut

Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Alli Kolho

SCI kevään opintokyselyn
lahjakorttiarvontavoittajien palkinnot, 2 kpl
Wolt-lahjakortteja à 20€ 40,00 €

Hyväksytty

Alli Kolho
Opintosektorin kokouksen 3/24 eväät
6.5.2024 4,98 € Hyväksytty



Vilppu Viinikainen
Appelsiinimehua Wappulautalle ja Ullikselle
30.4.24 83,60 € Hyväksytty

Lotta Jansson
Voittoskumpat Megakaljakrokettiin 27.4.
Budjetti 20€ 19,96 € Hyväksytty

Elisa Heikkilä

Club X koristelut 20.3. Koristeluseinä ja
tilpehöörit (huom sinellin kuitit saman
maksun kaksi eri kuittia) 82,67 €

Hyväksytty

Niklas palasi kokoukseen ajassa 10.25.

Maria Lappalainen Esteettömyystodistusten tarvikkeet 36,76 € Hyväksytty

Maria Lappalainen Tarvikkeita Kevätretkelle 15.4. 51,07 € Hyväksytty

Kerttu Peura
Pakettiauton parkkimaksut Ulliksella
30.4.-2.5. 26,33 € Hyväksytty

Kerttu Peura Vuokrapakettiauton bensat 30.4.-2.5. 16,88 € Hyväksytty

Kerttu Peura
Karttamaksut Iltarastien yhteislähtöön
6.5.2024 95,00 € Hyväksytty

Joonatan Seppänen Phuksikapteenin sauvan laatta, 4.5. 25,00 € Hyväksytty

Joonatan Seppänen IK x Athene Wappuratikka 18.4. tarjoiluja 24,35 € Hyväksytty

Iida Kääpä Abitiimin kokouseväät 5.3.2024 8,06 € Hyväksytty

Karlotta Lund
Rakennustarvikkeita ja koristeita
fuksipeijaisissa 2024 rakennettaviin asioihin. 85,04 € Hyväksytty

Ostolaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

S-Business Oy Namubufferi 42,66 € Hyväksytty

Kangasmerkit.com Suomi
/ Muistiin Oy Wappuratikan haalarimerkit 107,69 € Hyväksytty

Ilari Ristikankare Club Assassin Dj-palkkio 150,00 € Hyväksytty

Pääkaupunkiseudun
Kaupunkiliikenne Oy Wappuratikka 18.4.2024 klo 19-22 1 177,00 € Hyväksytty

Novita Oy Novitan Olkkarin lehtitilaus 38,00€ Hyväksytty



8. Talous- ja hallintoasiat
8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen

Hyväksyttiin Joona Lipponen killan viralliseksi jäseneksi.

8.2. Palautetta hallituksen postilaatikkoon
Ei uutta palautetta.

8.3. Touhutonnihakemukset
Ei uusia hakemuksia.

8.4. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin vaatetilauksen jaosta. Collegepaitojen jaossa tai tilauksessa on

tapahtunut pieni häikkä, jota selvitellään nyt tilaajilta.

Keskusteltiin myösWapun yhteistapahtumien kulujen jaostamuiden kiltojen

kanssa ja todettiin, että juuri hyväksyttyjen kulukorvausten jälkeen

myyntisaamisia voidaan alkaa periä.

9. Viestintä
9.1. Mailchimpin pois käytöstäotto

Keskusteltiin sähköpostilistapalveluiden tilanteesta. Todettiin, että kun viikkis

on nyt saatu toimimaan ilmanMailchimpia eikämyöskään Erik tarvitse

jäsenistön hallintaanMailchimpinmaksullista versiota, voidaan tilaus perua.

9.2. Muut esille tulevat asiat
-

10. Opintoasiat
10.1. SCI opetuksen johtoryhmä 6.5.

Alli kertoi kokouksen kuulumiset seuraavasti:

- BioIT:stä pyritään tekemään ohjelmana samantyyppistä kuin

teknillisestä fysiikasta ja matematiikasta, eli vuoden jälkeen

päätettäisiin, ottaako SCI- vai ELEC-pääaineen.

- SCI:n vuoden 2025 siirtohaun ja koulutusohjelman vaihdon kriteerit

pyritään rajaamaan niin, että käytyjen opintojen tulee olla ollut teknisen

alan kursseja.

- Tuotantotaloudenmaisteriin vaihtamisen keskiarvoraja on nousemassa

syksyllä 2024 kanditutkinnon aloittavista opiskelijoista eteenpäin.

- Opintovastaavien tekemä opintokysely herätti hyvää keskustelua

varsinkin opintojen yhdistämisestä työntekoon toukokuussa.

10.2. Ruotsinkielisyys Athenella
Infon COO:na työskentelevä Lydia esitteli kevään aikana tekemänsä raportin

ruotsinkielisten kokemuksista opinnoissa ja Athenella. Isossa kuvassa tilanne

on hyvä verrattuna esimerkiksi muihin kiltoihin, mutta haasteita aiheuttavat

muunmuassamallilukujärjestykset, tietämättömyys kielellisistä oikeuksista



sekä kielimuurit kilta-arjessa. Killan toiminnassa voitaisiin kiinnittää enemmän

huomiota ainakin viestinnässä käytettyjen lyhenteidenmäärään sekä

englanninkielisen tiedotuksen suuntaamiseenmuillekin kuin kv-opiskelijoille.

10.3. Kevään kandipullat
Merkittiin tiedoksi, että kevään valmistujaispullat tapahtuvat maanantaina.

10.4. Muut esille tulevat asiat
Loppukeväästä on tulossa vielä maisteri-info ja kevätjuhla, joiden järjestelyt on

aloitettu.

Siirryttiin tauolle ajassa 11.06.

Palattiin tauolta ajassa 11. 11.

11. Yrityssuhteet
11.1. Ajankohtaiset asiat

Toukokuun sopimusneuvottelut on aloitettu ja rullaavat.

12. Yhteisö
12.1. Opintopsykologien ja AYY:n työntekijöiden kiltahuonekierros 21.5.

Markus kertoi, että opintopsykologit ja AYY:n työntekijät ovat kiertelemässä

kaikki kiltahuoneet läpi 21.5.. Tapahtuma ei vaadi killan puolesta erityistä

järjestelyä, mutta katsotaanmahdollisuuksienmukaan, jos edes joku

hallituksesta voisi olla paikalla.

12.2. TapaaminenHexagonin hallituksen kanssa
Markus kertoi, että Risto Sarvas on välittänyt meille yhteydenottopyynnön

Hexagonin eli Hive-koodikoulun hallitukselta. Koitetaan alustavasti järjestää

tapaaminen viikolla 21.

12.3. Kevään toimarikysely
Keskusteltiin toimarikyselyn lähettämisestä ja vastausajan pituudesta. Vilppu

on tehnyt kyselyn valmiiksi, ja sovittiin, että kaikki lähettävät tämän omille

vastuutoimareilleen. Tulokset saadaan vasta kesätauolla, joten palataan niihin

luultavimmin vasta alkusyksystä.

12.4. Teekkarikokous 1/24
Vilppu esitteli eilisen teekkarikokouksen keskustelut seuraavasti:

- Tempaus 2024 -esikunta esittäytyi. Tempauksen aiheena on

vapaaehtoistyön arvo yhteiskunnassa, ja yhteistyötahoja ovat mm.

Veripalvelu, kirjastot ja Suomen Punainen Risti. Viikko 43 on

tempausviikko, johon on toive, ettei järjestettäisi kovin paljoa kiltojen

omia tapahtumia.

- Teekkari-merchin tilaaminen on Teekkarijaostolla pohdinnassa.

- Avattiin keskustelu kilta-asemanmyöntämisoikeudesta ja siitä, onko



koko konseptin elvyttäminen tarpeellista. Aihe on jäänyt, kun

Teknillinen korkeakoulu yhdistyi Aalto-yliopistoksi.

- Avattiin keskustelu myös Arkkitehtikillan haasteista, kun phuksit

jakautuvat opintoalojensamukaan teekkareihin ja ei-teekkareihin

phuksikasvatuksen ollessa silti sama.

- Keskusteltiin lisäksi teekkariuden tunnusohjesäännön tekemisestä, jota

aloitetaan tekemään.

- Polyteekkarilipun luonnos esiteltiin ja lippu päätettiin toteuttaa.

12.5. Muut esille tulevat asiat
Palattiin keskusteluun kutsusta AYY:n, Aalto yliopiston ja Espoon kaupungin

järjestämään Printempo-konserttiin kesäkuun alussa, mutta päädyttiin

jättämään päätös kokousten ulkopuolelle.

Lisäksi Vilppu kertoi, että vähäisen osallistujamäärän takia AATU:n oma bussi

peruttiin, ja reissuun lähdetään yhteisellä bussilla Tietokillan kanssa.

13. Tapahtumat
13.1. Ajankohtaiset asiat

Eilen oli ensimmäinen tapaaminen Viherhaalarisitseistä muiden ainejärjestöjen

järjestäjien kanssa. Athenella on vastuu keittiöpuolesta.

14. Phuksi- ja ISOasiat
14.1. Phuksipisteet

Sara Sofia ilmoitti, että phuksipistekorttia päivitetään, ja ideoita uusiin pisteisiin

saa lähettää hänelle.

14.2. Phuksiryhmien jako
Sara Sofia, Valentin ja Kimi ovat jakaneet ISOryhmät eilen. TF-ISOja riitti vain

kahteen ryhmään ja tepsy-ISOt jaettiin phuksiryhmistä kahdeksasta viiteen,

jotta tepsyphuksien ei tarvitse ryhmissä olla niin vähemmistössä.

14.3. Muut esille tulevat asiat
-

15. MKV-asiat
15.1. Ajankohtaiset asiat

-

16. Muu toiminta

16.1. Yhdenvertaisuussuunnitelma
Markus esitteli yhdenvertaisuussuunnitelman luonnoksen ja keskusteltiin sen

muotoiluista sekä käytännön toteutuksesta.

Aino poistui kokouksesta ajassa 12.02.



16.2. Sakkojen päivitys
Annettiin Valentinille yksi (1) sakko kuulumisten puuttumisesta.

Kuitattiin Erikiltä kolme (3), Kallelta (1), Valentinilta viisi (5) ja Vilpulta yksi (1)

sakko(a) Las Vegasiin annetuilla panoksilla.

16.3. Pöytäkirjojen tarkastukset
Rullaavat - enää pari kevään osalta jäljellä!

17. Muut esille tulevat asiat
Alli ilmoitti, että kesäpäivämökkiin on saatu lupa ½ kiinteistön omistajilta.

Vilppu lupasi pollata toukokuun hengailun.

18. Seuraava kokous
Seuraava - ja kevään viimeinen - kokous pidetään 13.5. kello 17.15. Eväsvuoroa ei tarvita,

sillä saamme jotakin pieniä tarjoiluja toimiston puolesta.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 12.28.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________ ________________________________________

Matvei Telov Sara Sofia Koivisto

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________ ________________________________________

Markus Laine Kerttu Peura


